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PROTOKOŁ Nr XXVI/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 27 września 2012r. 

 

Ad pkt 1.  

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył dwudzieste szóste   

w bieżącej kadencji obrady   sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych. 

Stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad pkt 2 . 

Pan Przewodniczący poinformował zebranych, że  w dniu wczorajszym został 

radnym doręczony dodatkowo przygotowany przez Panią Burmistrz  projekt 

uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonych w Stąporkowie. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

Spytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem go do porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym na stan 14 radnych 13 radnych było za wprowadzeniem 

tego projektu do porządku, 1 radny się wstrzymał. 

Projekt uchwały został wprowadzony jako podpunkt „k” w punkcie 9. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag bądź propozycji do porządku obrad, więc Pan 

Przewodniczący odczytał projekt porządku po wprowadzeniu podpunktu „k”  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV  Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
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6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Stąporków za I półrocze 2012r. 

- odczytanie opinii Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego RM                           

o wykonaniu budżetu za I półrocze 2012r.  

7. Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

8. Zapytania i interpelacje radnych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) podziału Gminy Stąporków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic                     

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym, 

b) uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną               

i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Stąporków na lata 2012 – 2027”), 

c) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

d) zmiany uchwały Nr XVIII/185/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 

30 marca 2012r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków na lata 2012 

– 2016”, 

e) ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej, 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012 

– 2018. 

g) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012r. 

h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012r. 

i) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012r. 

j) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012r. 

k) nabycia nieruchomości położonych w Stąporkowie. 

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji 
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Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”,   przyjęli proponowany porządek 

obrad. 

Ad pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” 

przyjęli Protokoł Nr XXV  z poprzedniej  Sesji. 

Ad pkt 4. 

Informację o działalności międzysesyjnej odczytał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Kołodziej. 

Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 5. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w imieniu Pani Burmistrz odczytał 

Sekretarz Gminy Pan Wojciech Ślefarski 

Informacja w załączeniu do protokołu. 

Ad pkt 6. 

Pan Sekretarz odczytał opinię IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Stąporków za I półrocze 2012r. ( w załączeniu do protokołu) 

Pani Mirosława Krzystek  Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego odczytała opinię Komisji. ( w załączeniu do protokołu ) 

Dyskusji nad materiałami nie było. 

Ad pkt 7. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Pani Elżbieta Jóźwik odczytała 

protokoł z posiedzenia wyjazdowego do placówek oświatowych w naszej gminie              

w celu sprawdzenia przygotowania obiektów do nowego roku. 

( materiał w załączeniu do protokołu) 

W dyskusji nad materiałem udział wzięli : 

Radny Edward Mazur – zwrócił się z pytaniem czy zespół boisk w Niekłaniu był 

odebrany, jeśli tak to kto odpowiada za nie wykończone roboty, to znaczy skarpy 
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są nie obłożone kostką brukową, przywieziona jest tam jakaś stara kostka i woda 

płynąca z góry zalewa pierwsze boisko. Uważam, że do nowego roku szkolnego 

to boisko będzie nie do użytku. 

Pan Wojciech Ślefarski – Sekretarz Gminy – ten temat był kilka razy poruszany. 

Boiska zostały odebrane gdyż zostały wykonane zgodnie z projektem. To, że 

teren nie został zagospodarowany tak jak powinien o tym od dawna wiemy, 

natomiast dwa lata temu nie było środków na ten cel – jest tam problem 

odwodnienia. 

Pan Przewodniczący Jacek Kołodziej – mieliśmy w budżecie na 2011r. środki na 

odwodnienie i oświetlenie tego boiska i nie zostało wykonane, w 2012r. również 

są środki więc pytam, na jakim etapie jest ta kwestia. 

Pan Sekretarz – sprawdzę, odpowiem. 

Pan Przewodniczący poprosił o odpowiedź w formie pisemnej do Rady. 

Radny Mazur – dlaczego nie znalazły się środki na zabezpieczenie tego boiska. 

Przecież wydane są tam duże pieniądze nie tylko nasze ale również z dotacji. Dla 

mnie jest to nie do pomyślenia. Jest to zero gospodarza. 

Pan Sekretarz spytał, czy obecnego, czy poprzedniego. 

Radny Mazur – wiemy kto jest gospodarzem w tej chwili. 

Pan Sekretarz – chodzi chyba o to, kto ten projekt przygotowywał, a zadanie 

zostało wykonane zgodnie z projektem. 

Radny Mazur – jeśli projekt był kiepsko zrobiony, to trzeba było tego projektu 

nie przyjmować. Ktoś to odebrał i wtedy można było powiedzieć, że dopłacamy 

do tego i proszę zrobić tak jak być powinno. To teraz niszczeje i jest to 

niegospodarność. 

Pan Sekretarz – jeszcze raz powtórzył, że sprawdzi i odpowie. 

Pan Przewodniczący – poprosił, aby odpowiedź była na piśmie i aby w piśmie 

znalazła się sugestia co dalej, żeby nam się te boiska nie zniszczyły. 
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Radny Dariusz Młodawski – stwierdził, że znowu sobie zaczynamy odbijać 

piłeczkę – kto zrobił projekt, kto odebrał – czyli w tym wypadku dochodzimy do 

wniosku, że jeżeli to był burmistrz Wojna, to może to niszczeć. Czyli tak dbamy 

o własne mienie. Skończmy w końcu tą wojenkę i zacznijmy robić. Jeżeli były 

środki to należało spróbować je wykorzystać do wykonania tego, co było 

zaplanowane. 

Pani Burmistrz – odnosząc się do tego, co powiedział Pan radny Dariusz 

Młodawski – tak Panie radny, najwyższy czas żeby Pan zaprzestał bezpodstawnej 

krytyce, a zajął się działaniami radnego. Do Pana Przewodniczącego – mam 

prośbę by na sesjach koncentrować się na rzeczach poważnych, a nie dogryzaniu 

sobie. Sekretarz powiedział, więc powtórzę bo może ktoś nie zrozumiał –                 

w poniedziałek z urlopu wraca Naczelnik. Sprawdzimy na jakim etapie jest 

sprawa związana z boiskami i odpowiemy na piśmie. Nikt nie odbija piłeczki. 

Ad pkt 8. 

W punkcie zapytania i interpelacje radnych  głos zabierali: 

Radna Mirosława Krzystek – poprosiła Panią Burmistrz, aby zainteresowała się 

dlaczego w I półroczu wykorzystanie funduszu sołeckiego jest tylko 6,51% i jaka 

jest faktyczna sytuacja na dziś z wykonaniem tego funduszu w poszczególnych 

sołectwach. 

Radny Dariusz Młodawski do Pani Burmistrz, bo pięknie mówi, tylko mija się                    

z faktami: 

 Niedawno ukazał się w prasie artykuł w którym to redaktor powiedział, że 

Radny Dariusz Młodawski wskazuje, że podwyższenie poborów nie jest dobrym 

rozwiązaniem, bo społeczeństwo jest biedne i gmina nie rozwija się gospodarczo,    

a Pani Burmistrz mu odpowiedziała, że szkoda że Radny Młodawski nie widział 

tego biednego społeczeństwa kiedy wnioskował o pół miliona nagrody dla kilku 

działaczy MKS-u. Dlatego też ponieważ Pani Burmistrz próbuje przekazać 

informację po swojemu, postanowiłem wyciągnąć wniosek 5 radnych a na 

stadionie podpisało się pod nim jeszcze dwóch, w tym obecny tutaj radny 
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Zbigniew Wiśniewski, następującej treści cyt. „ w związku z otrzymaną   w dniu 

31 sierpnia 2010r. w formie tabelarycznej informacją wykazującą oszczędności 

na zadania inwestycyjne na 2010r. uprzejmie prosimy  o przygotowanie 

stosownego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r. 

zmniejszającego wydatki budżetowe i była kwota 100 tys. zł. a teraz 

pomnożyliśmy to razy pięć, czyli wychodzi na to, że ja wnioskowałem o pół 

miliona złotych. Więc ja państwu                  w czasie przerwy rozdam ten 

wniosek żebyście widzieli jaka jest prawda, bo mówimy tutaj o prawdzie.  

- mam pytanie dlaczego w czasie dożynek w Rudzie Malenieckiej nie było 

żadnego przedstawiciela gminy Stąporków. Rozumiem Pana Przewodniczącego 

bo go nie było, Pan Wiceprzewodniczący miał jak słyszeliśmy dużo zadań                            

w czasie miesiąca, bo zamknął się w dwóch zdaniach, a Pani Burmistrz nie było, 

bo ma inne bardzo ważnie obowiązki i nie miała czasu. Przypomnijmy  jednak              

o tym, że jak się pełni taką funkcję, to ma się również i obowiązki względem 

mieszkańców. Na tym spotkaniu byli posłowie, przedstawiciele województwa, 

urzędu marszałkowskiego      i wiele innych gości, natomiast jedynie z gminy 

Stąporków nie było nikogo, jest to już kolejny raz. Mieszkańcy którzy tam byli 

wstydzili się, że nie mają przedstawicielstwa jako jedyna gmina w powiecie. 

- ile zaoszczędziła gmina z tytułu tych 7 zwolnień pracowników, ilu zostało 

zatrudnionych stażystów po ich zwolnieniu i jakie gmina ponosi wydatki z tego 

tytułu, na jaki okres są zatrudniani po odbyciu stażu. Chodzą pogłoski,                         

że osiągnęliśmy ogromne korzyści z tytułu zwolnień. 

- radny Mazur już od dawna wnioskował, że na ul. Dr. Anki  po godzinie szóstej 

trzydzieści albo i później świeci się światło – proszę sprawdzić. Na innych 

ulicach światło wyłącza się o odpowiedniej godzinie. 

- odczytał pismo skierowane do  Rady Miejskiej przekazane przez Wojewodę od 

Pro Publico Bono. Z tego co wie nie było odczytane na Komisji. Dlatego prosi 

Pana Przewodniczącego o udzielenie odpowiedzi. 
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Radny Edward Mazur – 

- w imieniu rodziców -dlaczego rodzic ma dopłacać do dziecka, które mieszka 

200 metrów bliżej od innego dziecka. Wie, że jest taki przepis że rodzic dopłaca, 

gdy odległość do szkoły jest mniejsza niż 3 kilometry. Gmina płaci 

przewoźnikowi za cały autobus a on nie zabiera tych dzieci chociaż rodzice 

przyprowadzają dzieci na przystanek, gdzie się zatrzymuje. Są wolne miejsca, 

jednak przewoźnik ich nie zabiera. Rodzice płacą 58 zł. Czy radni nie mogą 

podjąć takiej decyzji aby to zmienić, bo w innych gminach dzieci są zabierane. 

Rodzice złożyli pismo do Pani Burmistrz w tej sprawie i nie otrzymali 

odpowiedzi. 

-  w imieniu rodziców -proponuje  przed SP Nr 2w Stąporkowie jedno                              

z rozwiązań: zainstalować sygnalizację świetlną, sygnalizację ostrzegawczą, 

ograniczenie szybkości lub zatrudnić pracownika do przeprowadzania dzieci, 

ponieważ jest tam bardzo niebezpiecznie. 

- dopłata do inwestycji – dlaczego nie korzystamy z dopłat do inwestycji. Jestem 

za tym, żeby budować drogi wszędzie, ale również pozyskiwać środki, tak jak 

jest to w innych gminach. Wykonujemy teraz drogę w Niekłaniu, drogę                     

w Błaszkiowie  i wodociąg w Grzybowie i wszystkie te inwestycje bez dopłaty. 

Gdybyśmy złożyli w odpowiednim czasie wnioski do Urzędu Marszałkowskiego 

mielibyśmy 30% zwrotów tj. 70 tys. na drogi i 160 tys. na wodociąg, 230 tys. 

idzie nam koło nosa. 

- kiedy zaczniemy budować place zabaw i boiska, Kidy będzie ogrodzony 

ogródeki jordanowski. Było napisane w Tygodniku Koneckim, że w zamian  za 

to,  że pracownikom nie wypłacono premii, będzie ogrodzony ogródek 

jordanowski. 

- jedyne miasto Stąporków nie ma klubu sportowego i nie ma straży pożarnej. 

Czy będzie kiedyś straż pożarna w Stąporkowie. 
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Radny Zbigniew Wiśniewski – zadał pytania 

- czy planuje się i jeśli tak to kiedy budowę szaletu miejskiego. Jak był 

Przewodniczącym Rady, mówiło się o tym głośno. 

- czy zalewy będą przejmowane przez gminę. Gdy był Przewodniczącym były 

problemy, nawet planowano spuszczać z nich wodę. Na spotkaniach było 

mówione, że gmina zrobi wszystko żeby przejąć zbiorniki. 

- prosi o odmalowanie pasów na boisku przy ul. Sienkiewicza, lub zakup farby to 

odmaluje z młodzieżą. 

Radny Młodawski – pytanie do Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Dostał odpowiedź od Dyrektora ZGKiM odnośnie zniszczeń na MKS-ie. Jednak 

wnioskował do Komisji Rewizyjnej o zbadanie sprawy kto jest za te zniszczenia 

odpowiedzialny. 

Dlatego myśli, że Komisja Rewizyjna się zbierze i pochyli się nad tematem – 

oczekuje na odpowiedź na interpelację. 

Radny Edward Mazur – poprosił o wykoszenie trawy obok płotu Ceresitu i obok 

strażnicy w celu poprawy wizerunku budynku urzędu. 

Ad pkt 9 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie podziału Gminy 

Stąporków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.  

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/240/2012 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla Miasta i Gminy Stąporków na lata 2012 – 2027”). 
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Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

11 głosami „za”, 3 głosami „wstrzymującymi się” podjęli uchwałę                                  

Nr XXVI/241/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli 

uchwałę Nr XXVI/242/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XVIII/185/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2012r.                     

w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków na lata 2012 – 2016”. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/243/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/244/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012 – 2018. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/245/2012 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 9 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2012r. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/246/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2012r. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/247/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2012r. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/248/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2012r. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

10 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi się”  

podjęli uchwałę Nr XXVI/249/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości położonych w Stąporkowie. 

 Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” podjęli uchwałę Nr XXVI/250/2012  w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 10 

Pan Przewodniczący – radnemu Młodawskiemu odnośnie pisma do Wojewody 

wystosowanego przez Pro Publico Bono – ta sprawa była zasygnalizowana na 

posiedzeniu Komisji i odpowiedź będzie udzielona. 

 

Pani Burmistrz – 

Radnej Krzystek - fundusz sołecki – jak wróci z urlopu Pani Naczelnik , to 

proponuje zwołać spotkanie z sołtysami, z radnymi na temat funduszu 

sołeckiego.      Z wiedzy Pani Burmistrz środki funduszu są na ukończeniu. 

Zostały podpisane umowy z wykonawcami na określone terminy i czekamy na 

realizację. Niektórych zadań nie da się wykonać ze względów formalnych. 

Radnemu Młodawskiemu –  

-500 tys. na MKS -  Pani Burmistrz stwierdziła, że pamięć ma świetną jeżeli 

chodzi o tą kwestię. Większość sołtysów była na sesjach w 2010r., jeśli nie to 

czytała  w prasie, jak Pan Dariusz Modawski walczył jak lew o pieniądze które 

chciał MKS. Najpierw chcieli 500 tys., później 250 tys. a w budżecie pojawiło się 

100 tys. więc na piśmie zawnioskowano o 100 tys. następnie wystarczyło im                 

70 tys. Pisała o tym prasa, są nagrania z sesji z 2010 r. Jest wniosek pisemny, ale 

były też wnioski ustne o których rozpisywała się prasa, była też wypowiedź 

radnego Młodawskiego     w Tygodniku Koneckim. 

- obecność na dożynkach w Rudzie Malenieckiej – z informacji jakie posiada 

wie, że naszą gminę na dożynkach reprezentowali radny Dariusz Młodawski                   

i radny Robert Dziubiński – za co im dziękuje. Zdarza się, że i Burmistrz choruje 

więc zachorowała w piątek, jest chora do dziś i nie miała kogo oddelegować. Na 

szczęście to nie radny decyduje jakie obowiązki ma wykonywać Burmistrz, ale ze 

starostwa na 45-leciu otrzymania praw miejskich przez Stąporków również 

nikogo nie było. 
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- reorganizacja w urzędzie i pytanie ile gmina zaoszczędziła – reorganizacja która 

została wprowadzona w listopadzie 2011 roku to racjonalizacja zatrudnienia a to 

dla Burmistrza jest bezcenne. 

- odnośnie zatrudnienia stażystów – trzeba podać w jakim okresie wówczas 

odpowiemy. 

Radnemu Mazurowi- 

- dzieci do szkół dowozimy od trzech kilometrów – tak mówi ustawa i ani 

Burmistrz, ani Rada nie mogą tego zmienić. 

- sygnalizacja obok SP Nr 2 w Stąporkowie – gmina pewien czas temu 

wystosowała pismo w tej sprawie do odpowiedniego organu. 

- dopłata do drogi w Błaszkowie – jest dopłata, radni przegłosowali uchwałę w tej 

sprawie. 

- odnośnie placów zabaw – został ogrodzony plac zabaw obok przychodni, na 

ogródek jordanowski powstał nowy projekt, ma nadzieję, że  w przyszłym roku 

zostaną zabezpieczone środki na wybudowanie ogrodzenia jak również 

wybudowanie placu zabaw w byłym ogródku jordanowskim. 

- czy będzie straż pożarna w Stąporkowie – o to samo mogłaby zapytać radnego, 

bo nie wie czy będzie, Może dać ogłoszenie w prasie o zgłaszanie się chętnych 

.Na to  jednak nie ma wpływu. Straż w Stąporkowie przydałaby się. 

Radnemu Wiśniewskiemu: 

- szalet miejski – zostanie wybudowany w przyszłym roku. 

- przejęcie zalewu – gmina występowała, jednak nie otrzymała zgody od Skarbu 

Państwa. Prosi o pozostanie po sesji i wówczas przedstawiona zostanie 

korespondencja w tym temacie. 

Na sugestię Pani Burmistrz aby na spotkaniu odnośnie funduszu sołeckiego zająć 

się również zalewami radni wyrazili zgodę. 

- pasy na boisku – trzy miesiące temu dała takie polecenie o wymalowaniu pasów             

i była przekonana, że to wykonano. Osobiście tego dopilnuje. 
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- trawa za urzędem zostanie wykoszona. 

Pani Bożena Świadek – pracownik urzędu – poprosiła o powtórzenie pytania 

dotyczącego oświetlenia. 

Radny Mazur – zgłaszał w ubiegłym roku, że na Dr. Anki w odległości 50 

metrów świecą się trzy lampy, uznaje że za dużo. Zwrócił się z pismem, to 

otrzymał odpowiedź, że są tam żarówki energooszczędne. W tej chwili jedna się 

spaliła i są dwie. Zapalają się kiedy jest jeszcze widno i gaszą się również kiedy 

jest od dawna widno. Mamy w tej chwili dodać do oświetlenia ulicznego 150 tys 

zł. bo nie oszczędzamy. 

Pani Świadek odpowiedziała, oświetlenie tam zostało wybudowane na wniosek,  

jest automatyczne zapalanie i gaszenie, żarówki energooszczędne. Nikt do tej 

pory jej nie zgłaszał, że trzeba przestawić zegar. Gdyby ktoś zgłosił, zakład 

energetyczny jedzie od razu lub w ciągu 48 godzin bo taka jest umowa. Nigdy                   

z tym nie było i nie ma problemu. 

Pani Lidia Garbacz odnośnie dowozów dzieci – Zgodnie z art. 17 ust. 3 ustawy               

z 7 września 1991 r. o systemie oświaty (DzU z 2004 r. nr 256, poz. 2572 ze zm.) 

jeżeli droga uczniów klas I – IV szkoły podstawowej z domu do szkoły, w której 

obwodzie mieszkają, przekracza 3 km, a uczniów klas V i VI szkół 

podstawowych oraz uczniów gimnazjów przekracza 4 km, to gmina ma zapewnić 

im bezpłatny transport i opiekę w czasie przewozu. Alternatywą jest zwrot 

kosztów przejazdu z domu do szkoły i z powrotem środkami komunikacji 

publicznej. 

Jest propozycja zmiany ustawy, bo niektóre gminy już dowożą z mniejszych 

odległości co jest uznawane przy kontroli za niegospodarność. Zabierają dzieci 

nasze gimbusy, ale jeśli o autobusy wszystko musi być zgodnie umową. 

Przewoźnik wybierany jest w drodze przetargu. 

Radny Dariusz Młodawski – nie może sobie wyobrazić jak można było 

powiedzieć publicznie, że reprezentował Urząd Miasta i Gminy na dożynkach. 

http://akty-prawne.rp.pl/Dokumenty/Ustawy/2004/DU2004Nr256poz2572.asp
http://akty-prawne.rp.pl/Dokumenty/Ustawy/2004/DU2004Nr256poz2572.asp
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Jest  radnym  a nie urzędnikiem, a na dożynkach był z młodzieżą, która zobaczyła 

że są wszyscy włodarze gmin, a od nas nie ma nikogo. 

Druga sprawa, to prosi aby Pani Burmistrz sprawdziła kiedy i w jakiej 

wysokości zwracał się o pieniądze dla MKS-u. Odniósł się tylko do 

wypowiedzi w prasie. Dlatego oczekuje na sprostowanie. Jeżeli Pani  nie 

sprostuje to będziemy rozmawiać inaczej-powiedział. 

Dlatego oczekuje odpowiedzi na piśmie w obu kwestiach w wyznaczonym 

terminie. 

Radny Mazur – spytał czy nie można zamienić i gimbusa puścić na tą 

trasę, gdzie te dzieci nie są zabierane. Rozumie, że taka jest ustawa i Pani 

Dyrektor musi jej przestrzegać, ale radni i Pani Burmistrz powinna coś z tym 

zrobić ponieważ jest to nieludzkie. 

Pani Dyrektor – w obecnej sytuacji nie można nic zrobić. Można 

dyskutować gdy zmieni się ustawa. 

Pan Przewodniczący poprosił aby Pani Dyrektor na najbliższą komisję 

przygotowała wykaz, gdzie jest największy problem z dowozem tych dzieci, 

radni przemyślą co się da zrobić. 

Radny Dariusz Młodawski – do poprzedniej wypowiedzi dodał, że oprócz 

odpowiedzi na piśmie na wspomniane wyżej 2 kwestie, oczekuje również 

odpowiedzi na piśmie na pozostałe pytania zgłoszone w punkcie zapytania                       

i interpelacje radnych tj. 

- jakie były oszczędności dla gminy ze zwolnień pracowników w 2012r., jakie 

otrzymali odprawy i ile zostało po tym okresie zatrudnionych stażystów i ilu                  

z nich będzie zatrudnionych na jaki okres. 

Radny Mazur – spytał czy gmina pozyskała środki na drogę w Błaszkowie. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że radni zadecydowali, że zostaną przekazane 

środki z budżetu przegłosowując uchwałę w tej kwestii. 
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Ad pkt 11. 

Radna Mirosława Krzystek – poinformowała zebranych, że 23 sierpnia była na 

spotkaniu w Rudzie Malenieckiej dotyczącym „Natury 2000”. Miała sygnały od 

sołtysów, że ludzie w Naturze 2000 mają swoje lasy i nie mogą wejść do nich                          

i nawet gałązki zabrać. W sprawach tych prosi o zgłaszanie się do pokoju 33                  

w Urzędzie i Pan Pluta wszystko objaśni, bo jest to bardzo obszerny temat. 

Pan Marek Werens – zgłosił problem oczyszczania ścieków w Stąporkowie. Nie 

codziennie, ale bardzo często ścieki nie są oczyszczane i są wypuszczane do 

rzeki,     a obok ZUK jest już woda bardzo brudna wręcz brązowa. 

Pan Sekretarz – oczyszczalnia musi być zmodernizowana. W tej chwili tworzy 

się dokumentacja na modernizację i przebudowę tej oczyszczalni. Będzie złożony 

wniosek aplikacyjny  i pieniądze prawdopodobnie będą w 2015 roku,                               

a modernizacja być może w 2016 i 2017 roku. 

Pani Joanna Wojna – sołtys z Huciska –  

- spytała, czy Pani Burmistrz list który wysłała do Pana Premiera Tuska                      

w sprawie psów i kotów konsultowała z kimś, czy był to tylko jej pomysł. 

- nawiązała do audycji w TVN gdzie Pani Burmistrz powiedziała, że chciałaby, 

żeby twarze w rządzie się zmieniały. W przyszłym roku minie 5 lat rządów Pani 

Burmistrz więc chciałaby zapytać czy jest to zapowiedź, że  nie będzie 

kandydowała na przyszłą kadencję. 

- poinformowała, że przez 6 lat starali się o zainstalowanie świateł obok SP Nr 2             

w Stąporkowie. Pani Burmistrz o tym wie, bo była wówczas radną i również się  

o to starała. Krajowa Dyrekcja Dróg i Autostrad zgodziła się jedynie na te 

wysepki. Stwierdzili, że zwężenie tej drogi poprzez wysepki spowoduje, że 

samochody będą jeździły wolniej. 

Pani Burmistrz – odpowiadając na pytania Pani Sołtys. 
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- odnośnie sugestii w sprawie bezpańskich zwierząt – temat wielokrotnie 

poruszała na różnych spotkaniach z burmistrzami i wójtami zarówno                            

w województwie świętokrzyskim i nie tylko. Zanim pismo zostało wysłane były 

rozmowy również  z Panem Tomaszem Plutą, pracownikiem naszego Urzędu,             

a jest on świetnym fachowcem. 

- odnośnie wczorajszej audycji – Pani Burmistrz przypomniała co powiedziała                     

„ w rządzie wiele twarzy się powtarza od dosyć dawna”. Nie mówiła o 5 latach 

ale o 15 lub dłużej. Są to ciągle te same osoby, [posłowie to te same osoby. 

Gdyby TVN24 pokazało całość materiału, to Pani sołtys dowiedziała by się czy 

planuje startować do Parlamentu Europejskiego, czy na Burmistrza. Jako 

Burmistrz Stąporkowa uważa, że zrobiła dużo dla Stąporkowa dzięki radnym             

a szczególnie dzięki pracownikom urzędu i mieszkańcom tej gminy, którzy ją 

wspierali. Wie, że jeszcze jest bardzo dużo do zrobienia i będzie chciała 

dokończyć to, co zaczęła. 

Sołtys z Lelitkowa – ponieważ przystanek autobusowy jest już wyremontowany               

z funduszu sołeckiego, poprosił o przydzieleniu mu kosza na śmieci. 

Pani Burmistrz  odpowiedziała mu, że w dniu dzisiejszym otrzyma kosz i jeśli nie 

ma go czym zawieźć to samochód służbowy mu go zawiezie. 

Pani Burmistrz poinformowała, że środków unijnych w najbliższych latach 

będzie niewiele, ale w chwili obecnej kończona jest dokumentacja na 

dokończenie wodociągu i kanalizacji. Mamy nadzieję, że nabór wniosków będzie 

w 2014 lub 2015 troku. Więc teraz należy teraz oszczędzać, żeby mieć środki, 

żeby złożyć wniosek i pozyskać środki unijne. Priorytetem jest dokończenie 

wodociągu, bo jest trzecie tysiąclecie, a ludzie nie mają wody, robimy projekt na 

oczyszczalnię ścieków bo to też jest ważny temat dla nas. 

Ponadto Pani Burmistrz powiedziała, że od jutra nie ma jej do 15 października 

gdyż idzie na urlop prosi o zrobienie wyciągu z protokołu, bo to będzie jej 

odpowiedź dla Pana Dariusza Młodawskiego. 
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Jeśli chodzi o 500 tys. co było napisane w prasie, to przecież Pan Dariusz 

Młodawski był inicjatorem prośby o środki dla MKS-u, który chciał od 

Burmistrza na początku 500 tys. na funkcjonowanie. Pamiętam, że to miała być 

nagroda za wejście do III ligi, były tutaj spotkania, wyzywano na nich Burmistrza 

od „dziewuch”  dlatego, że nie chciała wydać 500 tys. Później było 250 tys., na 

końcu kiedy powiedzieliśmy, że mamy wolnych środków 100 tys. powstał 

pisemny wniosek. Są artykuły w prasie, w Tygodniku Koneckim, gdzie Pan 

interweniował            w sprawie. Wniosek jest z września, tamta sytuacja miała 

miejsce maj, czerwiec lub lipiec. 

Jeżeli chodzi o stażystów – taką odpowiedź otrzyma Pan radny na piśmie, bo 

przygotują to pracownicy. 

Odnośnie odpraw dla pracowników którzy odeszli z urzędu, to też odpowiedź 

otrzyma na piśmie. Należą się one każdemu pracownikowi, który przepracował 

określone lata zgodnie z przepisami. Takie odprawy otrzymali też pracownicy 

tego urzędu. 

Ile gmina zaoszczędziła na zwolnieniach – powtarza jeszcze raz. W związku                        

z likwidacją 7 stanowisk pracy została dokonana racjonalizacja stanowisk pracy – 

dla Burmistrza Stąporkowa jest to bezcenne. 

Ad pkt 12 

Z uwagi na wyczerpanie porządku  Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                             Jacek Kołodziej 

 

 

 


